

## **Post Event Report**

26. 9. 2023





### **Guest of Honour**

# Hjh Marina Cek binti Bujang

Director of Schools, Department of Schools
Ministry of Education

Certificate of Appreciation to MOE for the endorsement & support of the Green Day program by

Mr Daniel Kumar, CEO of Cosmopolitan College of Commerce & Technology, Platinum Sponsor.



Installation of 20 Students as the Green Day Warrior Presidents & Vice Presidents for the 10 respective schools

Green Day Warrior representatives will lead their schools in driving Climate Solutions and educating their schoolmates about Climate Change.



# Highlights



Recycling & Upcycling Product
Exhibition



Panel Discussion:

Our Planet, Our Responsibilities

Panel Speaker Representatives from: STPRI, SM Sultan Sharif Ali, SM PAP Hjh Masna, Maktab SOAS and Cosmopolitan College of Commerce & Technology



# Highlights



Mr Asfadillah Salim, Deputy Principal, Cosmopolitan College's Welcome Remark



Mr Shaun Hoon, Green Day Program Curator's Keynote Address



Mr Zulfadhli Mahri Adaptation & Resilience Lead receives an appreciation certificate on behalf of the Brunei Climate Change Secretariat,



Mr. Muhamad Nur Hijan bin Awg Hj Hassan Representative of JASTRe receiving Certificate of Appreciation for the support of Green Day program.



# Summary

- Green Day program was delivered to 10 Schools between June and September 2023.
- Students learned the basics of Climate Change, how to protect the environment and how to live more sustainably during the 2-day workshop.
- The program was attended by up to 100 Year 9 & 10 students per school over 2 days.
- The Green Day program was supported by the Ministry of Education, JASTRE and Brunei Climate Change Secretariat. And sponsored by Platinum Sponsor, Cosmopolitan College of Commerce & Technology. The program was curated by Curious Mind.
- 20 students were selected to lead their schools on sustainability initiatives during the Green Day
   Warriors Installation Ceremony

SCHOOLS	NAME	POSITION
SM PAP Hjh Masna	Sofiyya Najihah Aziz	President
	Liyau Wei Ni	Vice President
SM Sayyidina Abu Bakar	Muhammad Haikal bin Mohamad Hasrin	President
	Abdul Khalid Izwan bin Abdullah Awang	Vice President
SM Berakas	Nur Fatihah binti Eardey Hussiney	President
	Md Amirul Ashraf Reeza Bin Amirulnizam	Vice President
SM Rimba 1	Gavril sim Quan yi	President
	Md Edy Danis bin Abd Hadi	Vice President
SM Pg Isteri Hjh Mariam	Md Taufiq Iyadi bin Hj Ramlee	President
	Dk Nur Alia Natasya binti Pg Osman	Vice President
Sekolah Tinggi Perempuan Raja Isteri (STPRI)	Sherilyn Rafeeza	President
	Nur Elya Fayza	Vice President
SM Pehin Datu Seri Maharaja	Nurul Aliah Haziqah binti Muhamad Abdul Muiz	President
	Faten Azyyati Falihah binti Saiful Adli	Vice President
SM Sultan Sharif Ali	Dania Anatasya Lim shie Fen Binti MD Saiful (tasya)	President
	Arianne binti Md Aminurzaman	Vice President
Maktab Sultan Omar Ali Saiffudin	Abdullah Rashid	President
	Abdur Raashith	Vice President
SM PAP Rashidah Sa'adatul Bolkiah	Ak Mohd Raziq Adi Hirfan bin Pg Nasir	President
	Md Danish Izzat bin Hj Daud	Vice President



### Media Highlights



### Ten schools participate in **Green Day Warrior Council**

Twenty students from 10 schools were nominated as presidents and vice presidents during the Green Day Warrior Council installation ceremony at The Garden's Veranda yesterday.

The participating schools were: Pengiran Anak Puteri Hajah Masna Secondary School, Sayyidina Abu Bakar Secondary School, Berakas Secondary School, Rimba I Secondary School, Pengiran



ABOVE & BELOW: Director of Department of Schools at the Ministry of Education Hajah Marina Chek binti Bujang presents a certifica and students in a panel discussion. PHOTOS: ROKIAH MAHMUD

#### Borneo Bulletin, Wednesday 27 September 2023

#### 綠色戰士委會就職禮 10校20學生任正副主席

(汶萊斯市26日讯) 在绿色 委员会就职典礼上,共有来 所学校的20名学生受爱为各 校的绿色战士委员会的主席 主席,并负责领导学校及推 生参加气候变化和可持续发 20组品至500 活动的主宾是教育部学校局 总监Hjh Marina Cek binti Bujang。此外,教育部、环 境、公園和休闲局 (JASTRe) 和汶莱气候变化秘书处的代表

紅色俱乐部。自住推过学生在参加各自学权的绿色日计划接的气候变化和可持续发展倡议。 绿色日计划是由Curious Mind主办,由Cosmopolitan 商业与资讯学院担任白金赞助

商,於今年6月至9月举行。该 计划吸引了每所学校约100名9 年级和10年级的学生参加, 旨 在承担领导角色, 向他们各自 学校的初中生传播气候变化意识,教育家庭成员并在社区推

再利用废弃塑料材料的3 作坊活动。并学习废弃特 对环境造成负面影响。i

Boon表示,通过这个计3 望更多的学生能够选择。 气候变化相关的职业,以 解决地球上最迫切的问题。



RTB News at 10pm, 26 Sept 2023

**Green Day Warriors initiative** appoints 20 students as sustainability leaders







The Bruneian, Saturday 30 September 2023



## Special Thanks:

### Platinum Sponsor:



Supporters

سيكريتاريات ڤروبهن اقليم نكارا بروني دارالسلام BRUNEI CLIMATE CHANGE SECRETARIAT







### A Program by:

